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جلسه فوری مدیریت بحران شهرداری گرگان 

جلسه فوری مدیریت بحران شهرداری گرگان در راستای صدور 
اطلاعیه اداره کل هواشناسی گلستان و تغییر در وضعیت جوی 
تش��کیل شد.به گزارش مرکز اطلاع رس��انی و روابط عمومی 
شهرداری گرگان، پیرو هشدار جوی شماره پنج مورخ 31 تیرماه 
جاری، از امروز استان بتدریج تحت تاثیر سامانه ناپایدار جوی 
قرار می گیرد این وضعیت تا جمعه سوم مردادماه جاری تداوم 
خواهد داشت که بر اساس این پیش بینی پیامدهای این سامانه، 
رگب��ار باران محلی و نقط��ه ای، وزش بادشدید )حداکثروزش 

بادگاهی بیش از 80 کیلومتر برساعت( خواهد بود.
ب��ا توج��ه ب��ه شدت وزش باد و پی��ش بینی بارش های رگباری 
احتمال آسیب به سازه های موقت و گلخانه ها، سقوط تابلوهای 
تبلیغاتی و اشیاء سبک، شکسته شدن سرشاخه درختان، احتمال 

آبگرفتگی برخی نقاط دور از انتظار نیست.
ب��ر همین اس��اس امروز جلسه مدیری��ت بحران در شهرداری 
گرگان با حضور نمایندگان سازمان سیما ،منظر و فضای سبز، 
ریاس��ت س��ازمان آتش نش��انی، نمایندگان مناطق سه گانه و 
کارشناسان خدمات شهری در معاونت خدمات شهری تشکیل 
شد. موسی الرضا صفری  معاون خدمات شهری شهردار گرگان 
بر برنامه ریزی و اتخاذ تدابیر لازم جهت خدمات رسانی مطلوب، 
کمک به روان سازی ترافیک، تسهیل ایاب و ذهاب شهروندان 

و مقابله با حوادث احتمالی ناشی از باد و بارندگی تاکید کرد.
بر اساس مصوبه این جلسه  مقرر شد نقاط حادثه خیز و بحران 
زا در هنگام بارش باران  از س��وی تمامی واحدهای عملیاتی  

شناسایی تا نسبت به رفع  آن اقدام اصولی انجام گیرد.

 ظرفیت تولید روزانه 2٠٠ هزار عدد ماسک 
در گیلان 

 گیلان_فرح��ی؛ ب��ه گزارش روابط عمومی س��ازمان صمت 
گی��لان، منوچه��ر صدفی از فعالیت 12 واحد دارای مجوزتولید 
ماسک در سطح استان گیلان خبر داد و اظهار داشت: ظرفیت و 
توان تولید ماسک در استان گیلان روزانه بیش از 200 هزار عدد 
است که با توجه به شرایط حاضر فعلًا با مواد اولیه موجود 120 
هزار عدد انواع ماسک سه لایه و پارچه ای در حال تولید است. 
معاون امور صنایع و معادن سازمان صمت گیلان در جلسه هم 
افزایی و پایش تولید ماس��ک در گیلان متش��کل از شرکتهای 
تولی��د کنن��ده؛ با بی��ان اینکه این تا قبل از شیوع ویروس کرونا 
تولیدات گیلان در بخش ماس��ک محدود بود گفت: با همدلی 
مسئولان و بخش خصوصی در چند ماه گذشته توان استان در 

تولید این محصولات، افزایش خوبی پیدا کرد. 
وی افزود: تلاش ما این است با تعامل جمعی تولید کنندگان، 
نیازهای داخلی اس��تان را تأمین کنیم البته این موضوع تا حد 
زیادی به تامین بهنگام مواد اولیه این محصولات نظیر؛ پارچه 

، کش و مفتول برای تولیدکنندگان بستگی دارد.
وی میزان استفاده از ماسک را متأثر از فرهنگ مردم و آگاهی 
از ای��ن واقعی��ت که ماس��ک در مهار کرونا ت��ا حد زیادی مؤثر 
است، دانست و ابراز داشت: امیدواریم با توزیع درست تولیدات 
و همچنی��ن رعایت دس��تورالعمل ها  و پروتکل های بهداشتی 
شاهد رفع نیازهای جامعه و قطع کامل چرخه انتقال  ویروس 

کرونا در کشورمان باشیم.

 رشد 7 درصدی تولید
 محصولات سیکل سرد فولاد مبارکه

  ب��ا ت��لاش کارکن��ان ناح��یۀ نورد س����رد ف�ولاد مبارکه، در 
س�هماه�ۀ اول س�ال »جهش تولید«، تولید محصولات سیکل 
س��رد خط��وط ن��ورد این شرکت با 7 درص��د رشد به 262 هزار 

تن رسید.
بهزاد بهادرانی مدیر ناحیۀ نورد سرد فولاد مبارکه ضمن تأیید 
این خبر گفت: بهمنظور پاسخگویی به نیاز بازار، در خط تولید 
محصولات قلعاندود نیز با تولید 30 هزار تن و ثبت یک رکورد 
تولید در اردیبهشتماه سال جاری، بخش قابلتوجهی از نیاز بازار 

در حوزۀ بستهبندی صنایع غذایی تأمین شد.
وی در بخ���ش دیگری از س��خ��نان خود به دس��تاوردهای 
ف��ولاد مبارکه در ح��وزۀ تولی��د ورق موردنی��از بستهبندی 
کلاف اشاره کرد و گفت: بهمنظور رهایی از وابستگی به واردات 
ای��ن ن��وع تسمهها که در بستهبندی کلافهای تولیدی کاربرد 
زیادی دارد، پیش از این با همکاری واحدهای مختلف شرکت، 
موفق به بومیسازی این محصول شده بودیم و بهطور مشخص 
در سهماهۀ اول سال جاری، با تولید یک هزار  و  500  تن از این 
نوع محصولات، ضمن بینیازی از واردات و تأمین نیاز شرکت، 

از خروج مقادیر قابلتوجهی ارز    جلوگیری  شده است.
مدیر ناحیۀ نورد س��رد فولاد مبارکه در ادامه از تولید هزار  تن 
ورق رنگ��ی موردنی��از در صنعت لوازم خانگی در فولاد مبارکه 
طی س��هماهۀ اول س��ال جاری خبر داد و اظهار داشت: در پی 
تأکید مدیریت ارشد س��ازمان بر پاس��خگویی مناسب به صنایع 
لوازم خانگی، تولید محصولات پیش��رنگ نیز در دس��تور کار 
کارکن��ان بلندهم��ت شرکت فولاد مبارکه ق��رار گرفت تا این 
شرکت بهعنوان تنها تولیدکنندۀ این محصول اس��تراتژیک در 
کش��ور، ضمن ایجاد  بینیازی از  واردات، به میزان قابلتوجهی 

صرفهجویی ارزی برای کشور به ارمغان آورده باشد.
بهادران��ی در بخ��ش پایانی س��خنان خود، ضم��ن قدردانی از 
حمایته��ای مدیری��ت ارشد شرکت، اظه��ار امیدواری کرد در 
سایۀ الطاف الهی و ادامۀ حمایتها و تلاش مستمر کارکنان ناحیۀ 

نورد سرد، موفقیتهای این ناحیه همچنان ادامه یابد. 

طرح استیضاح »ناصر حاج محمدی« شهردار رشت با هفت رأی 
اعضای شورای شهر از دستور کار شورا خارج شد.

ب��ه گ��زارش روزنام��ه تجارت به نقل از خبرگزاری  مهر، شورای 
شه��ر رش��ت با برگزاری یکصد و پنجاه و چهارمین جلسه طرح 

خروج استیضاح شهردار رشت را دستور کار قرار داد.
احمد رمضانپور یکی از اعضای شورای شهر رشت که از موافقان 
خروج این طرح از دستور کار است در این باره با اشاره به اینکه 
در ح��ال حاضر رس��یدگی به این ط��رح به صلاح نیست، اظهار 
کرد: در شرایط فعلی به خاطر مصالح شهر استیضاح شهردار را 

به صلاح نمی دانم.
وی ب��ا اش��اره ب��ه اینکه ایجاد تزلزل در مدیریت شهری قطعاً به 
نفع شهروندان نخواهد بود، گفت: سوال و استیضاح از شهردار 
حق شورای شهر است اما اگر تخلفی صورت گرفته می توانیم از 

طریق تحقیق و تفحص و دستگاه قضا رسیدگی کنیم.
رمضانپور در ادامه با بیان اینکه در حال حاضر با رکود اقتصادی 
س��اخت و س��از در شهر مواجه هستیم، افزود: شاهد وجود 264 
پروژه نیمه تمام، مشکلات و معضلات زیست محیطی، پسماند 
و وضعی��ت نامطل��وب دو رودخان��ه گوهر رود و زرجوب در رشت 
هستیم که برای حل آن نیازمند حضور شهرداری صادق، راستگو 

و مستقل هستیم.
وی با اشاره به اینکه در مدت فعالیت شورای پنجم با وجود ایجاد 
موانع این شورا به کار خود ادامه داده است، گفت: باز هم تکرار 
می کنم در شرایط امروز انجام استیضاح شهردار به صلاح نیست. 
بهراد ذاکری یکی دیگر از اعضای شورای شهر رشت که موافق 
استیضاح شهردار است در این ادامه این جلسه با اشاره به اینکه 
خوشحالم که از روز اول به حاج محمدی به عنوان شهردار رأی 
ندادم، اظهار کرد: عدم توانایی مدیریت شهر رشت از مهم ترین 

دلایل من برای مخالفت با حضور ایشان بوده است.

وی با بیان اینکه امروز مسئولیت ماندن شهردار برعهده افرادی 
است که وی را انتخاب کرده اند، گفت امروز با توجه به تخلفات 
آشک��اری ک��ه وجود دارد به عن��وان ناظر مردم نمی توانم از این 

تخلفات چشم پوشی کنم.
ذاکری با تاکید بر اینکه نباید از این استیضاح بگذریم و شهردار 
باید به تخلفات انجام شده پاسخ دهد، گفت: از نهادهای نظارتی 
می خواهم به تخلفات شهردار رشت ورود کرده و پیگیری های 

لازم را انجام دهند.
وی ب��ا بی��ان اینک��ه امروز شاهد تضییع بیت المال در شهرداری 

رش��ت هستی��م، گفت: حمایت از شهردار به منزله شریک شدن 
در این تخلفات است.

عضو شورای شهر رشت با بیان اینکه در این زمینه هیچ توصیه 
و واسطه ای را نمی پذیرم، گفت: هر کس که منتسب به من در 
شهرداری رشت استخدام شده شهردار می تواند همین امروز لغو 
ابلاغ کند. وی ادامه داد: در دفاع از حقوق مردم لحظه ای درنگ 

نمی کنم، منافع مردم قابل مسامحه نیست.
فاطمه شیرزاد یکی از اعضای موافق خرج طرح استیضاح شهردار 
از دستور کار در ادامه این جلسه با اشاره اینکه شاهد سانسور در 

شورا توسط رسانه های داخلی که مشخص نبوده برای چه کسی 
و کجا کار می کنند، هستیم، اظهار کرد: امیدواریم این موضوع نیز 
در دستور کار قرار گیرد.  وی با بیان اینکه با توجه به رویکرد نظام 
مقدس جمهوری اسلامی ایران در زمینه به برخورد با مفسدان 
اقتصادی، تأکید کرد: با هر گونه تخلف قطعاً برخورد خواهد شد.  
شیرزاد با بیان اینکه طرح س��وال از شهردار برای منافع شهر و 
مصلحت اندیش��ی انجام می شود، گفت: با توجه به اینکه یک 
سال از عمر شورای پنجم باقی مانده و انتخاب فرد جدید برای 
شهرداری قطعاً مشکلاتی به دنبال خواهد داشت لذا من با خروج 

این طرح از دستور کار شورای شهر موافق هستیم.
محمد حسن عاقل منش یکی از موافقان خروج طرح استیضاح 
با بیان اینکه ناظر اصلی عملکرد ما خدا اس��ت، اظهار کرد: در 
مدت فعالیت شورای پنجم بارهای شاهد معضلات و آسیب های 

ناشی از روند انتخاب شهردار در رشت بوده ایم.
وی با بیان اینکه شورای شهر رشت در دور پنجم یک سال متوقف 
شد، افزود: در این مدت شاهد فرصت س��وزی بودیم با توجه به 
اینکه امسال آخرین س��ال فعالیت شورای پنجم اس��ت اعتبارات 

دولتی جذب شده را باید تا شهریور هزینه شود.
عاقل منش با اشاره به اینکه سوال از شهردار حق اعضای شورای 
شهر اس��ت، گفت: وجود این چالش ها و معضلات س��بب دلسرد 
شدن مردم شده اس��ت. امروز س��ازمان بازرسی و ادارات امنیتی 
در حال بررسی موضوع هستند. وی با تأکید بر ضرورت خروج از 
بست بن موجود در شهر رشت، تصریح کرد: با تقویت نهادهای 
نظارتی و نظارت خود شورای شهر بر عملکرد شهرداری هستیم. 
در ادام��ه نی��ز س��ایر موافقان و مخالفان خروج طرح اس��تیضاح 
شهردار از دستور کار شورای شهر به بیان نظرات و دلایل خود 
پرداختند که در پایان با موافقت هفت عضو این طرح از دستور 

کار خارج شد.

با هفت رأی اعضای شورای شهر ؛

طرح استیضاح شهردار رشت از دستور کار شورای شهر خارج شد

اخبار كوتاه

اخبار شهرستان

ثبت رکورد جدید مصرف برق در استان اردبیل بروزرساني سامانه کنترلي مولد گازي در پالایشگاه خانگیران
مسئ��ول تعمی��رات اب��زار دقیق آب، برق و بخار شرکت پالایش گاز شهید هاشمی 
ن��ژاد از اج��راي پ��روژه ارتقاي س��امانه کنترلی جدید و به��ره برداري مولد گازي 
چهارم این پالایش��گاه در س��ال جاري خبر داد. به گزارش روابط عمومی شرکت 
پالایش گاز شهید هاشمی نژاد، سید جعفر سیدي با اعلام این خبر افزود: ارتقاء 
و بروزرس��انی س��امانه کنترلی جدید مولد گازي با هدف افزایش ضریب اطمینان 
و پایداري تولید در چارچوب سیاست هاي اقتصاد مقاومتی، خودکفایی و تحقق 
منویات مقام معظم رهبري در سال جهش تولید انجام گرفته است. وي با اشاره 

به اینکه در اجراي طرح مذکور از ظرفیت ها و توانمندي شرکت هاي دانش بنیان داخلی اس��تفاده شده اس��ت 
تصریح کرد: تحقق بومی س��ازي 100 درصدي در بخش طراحی نرم افزار و حداکثر اس��تفاده از منابع داخلی در 
بخش تجهیزات سخت افزاري منجر به اجراي پروژه شده است. سیدي ادامه داد: دستیابی به دانش فنی کنترل 
توربین هاي گازي و تحقق الزامات سایبري از ویژگی هاي بارز این پروژه می باشد. مسئول تعمیرات ابزار دقیق 
آب، برق و بخار پالایش��گاه خانگیران بیان کرد: این پروژه در مدت 240 روز به نتیجه رس��یده و هم اکنون مولد 
گازي در مدار تولید قراردارد. گفتنی اس��ت: اجراي پروژه توس��ط شرکت هاي دانش بنیان داخلی علاوه بر بومی 

سازي دانش و تکنولوژي آن مبلغ زیادي صرفه جویی ارزي به همراه داشته است.

خبرنگار علی رضا وکیلی / اردبیل – تجارت ، مدیر عامل شرکت توزیع نیروی برق 
استان اردبیل گفت: در پی افزایش دمای هوا علی رغم اجرای برنامه های مدیریت 

مصرف و مدیریت بار، رکورد مصرف برق در استان اردبیل شکسته شد.
او بیان کرد: در پی افزایش دما متاسفانه با وجود اجرای برنامه های مدیریت مصرف 
و مدیریت بار و همکاری های مشترکان صنعتی، کشاورزی و مولد های خود تامین 
به علت افزایش مصرف برق، وارد محدوده هشدار شدیم. مهندس حسین قدیمی 
افزود: این میزان از ابتدای امسال تاکنون بی سابقه بوده و مصرف برق به شدت زیاد 

شده، طوری که نسبت به سال گذشته 22 مگاوات معادل 5.6 درصد رشد بار داشته ایم .قدیمی اظهار داشت: شرکت 
توزیع نیروی برق استان اردبیل با توجه به افزایش مصرف در شبکه سراسری ، برای اینکه از افزایش پیک هم زمان 
جلوگیری کند برنامه های مدیریت مصرف را از ساعت 12 الی 18 اجرایی کرده و به کلیه مشترکان صنعتی استان 
اردبیل پیامک همکاری ارس��ال کرد. مدیر عامل شرکت توزیع نیروی برق اس��تان اردبیل با بیان اینکه 37 درصد از 
مشترکان شرکت توزیع برق استان اردبیل مشترکان خانگی می باشند، از مشترکان خانگی و کلیه مشترکین صنعتی، 
تجاری عمومی و اداری درخواست کرد بر اساس راهکار های مدیریت مصرف برق نسبت به کاهش برق مصرفی 

خود در ساعات اوج بار شبکه اقدام نمایند و کلاه زرد های صنعت برق را در تامین برق پایدار یاری نمایند.

HSE بررسی مشکلات و چالش های مشترک
جلسه مش��ترک روس��ای HSE شرکت ه��ای نفتی مستقر در 
منطقه عملیاتی خارگ با هدف بررسی مشکلات و چالش های 
مش��ترک HSE در منطقه عملیاتی خارگ و ارائه راهکارهای 
عملیاتی و اجرایی در راس��تای ارتقاء س��یستم یکپارچه مدیریت 

شرایط اضطراری برگزار گردید. 
به گزارش پایگاه اطلاع رس��انی شرکت پایانه های نفتی ایران 
: ریی��س HSE  پایان��ه نفت��ی خارگ با اشاره به برگزاری دومین 
جلسه مش��ترک روس��ای HSE شرکت ه��ای نفتی مستقر در 

منطق��ه عملیات��ی خارگ بر اهمی��ت افزایش آمادگی در مقابل 
شرایط اضطراری سطح دو مطابق با ابلاغیه مقام عالی وزارت 

نفت تاکید نمودند.
محمد جواد دریالعل، ارتقای س��یستم یکپارچه مقابله با شرایط 
اضط��راری منطق��ه را ب��ا توجه به اهمیت راهب��ردی و شرایط 
خ��اص جغرافیای��ی جزی��ره خارگ از اولویت ه��ا و برنامه های 

اصلی برشمردند.
رییس HSE پایانه نفتی خارگ همچنین بر اهمیت بروزآوری 

و تهیه س��ناریوهای معتبر مقابله با شرایط اضطراری س��طح دو 
متناسب با کانون های خطر موجود در منطقه و همچنین استمرار 
همکاری های منطقه ای در راستای افزایش توان عملیاتی در 

مقابل شرایط اضطراری احتمالی تاکید نمودند.
شایان ذکر است این نشست با حضور روسای HSE پایانه نفتی 
خارگ، شرکت نفت فلات قاره، مجتمع پتروشیمی، شرکت ملی 
نفتکش و اداره پخش فرآورده های نفتی در س��الن اجتماعات 

پایانه نفتی خارگ برگزار شد .

عالیه رضوانی- رئیس اداره نظارت بر بهداشت عمومی 
و مواد غذایی دامپزشکی استان البرز از اجباری شدن 
عرض��ه تخم م��رغ بسته بندی شده از شهریورماه  و نیز 
اجرای طرح ارتقای کیفیت تخم مرغ در مراکز عرضه 
استان خبر داد و گفت: فاز نخست این طرح از ابتدای 
تیرماه در فروشگاه های زنجیره ای و هایپر مارکت های 

استان البرز آغاز شده است.
دکتر سید محسن ابوترابی با اشاره به ضرورت اجرای 
طرح ارتقای کیفیت تخم مرغ که در دو سطح ممتاز و 
معمولی در مراکز فروش عرضه می شود، افزود: در این 
میان تعدادی از واحدهای بسته بندی تخم مرغ، درج 
برچسب که نشان دهنده رتبه تخم مرغ باشد را رعایت 
نکرده اند که در این خصوص تذکرات لازم داده شده 

تا این موارد را هرچه زودتر اجرایی کنند.
رئیس اداره نظارت بر بهداشت عمومی و مواد غذایی 
دامپزشکی استان البرز اظهار کرد: یکی دیگر از الزامات 

ط��رح ارتق��ای کیفی��ت تخم مرغ این اس��ت که تخم 
مرغ های بسته بندی شده در مراکز عرضه در یخچال 
نگه��داری شوند، خوشبختان��ه تمامی فروشگاه های 
زنجیره ای اس��تان که در فاز نخست اجرای این طرح 
بررس��ی ش��ده اند به ص��ورت 100 درصدی این موارد 

را رعایت کرده اند.
ابوتراب��ی ب��ا بیان اینکه تیم های بازرس��ی دامپزشکی 
استان البرز نحوه عرضه یخچالی و بسته شده تخم مرغ 
در سطح فروشگاه های زنجیره ای و هایپر مارکت ها را 
به طور پیوس��ته رصد می کنند، گفت: تعدادی از هایپر 
مارکت های فعال در سطح استان البرز هنوز به صورت 
کامل این طرح را اجرایی نکرده اند و اخطارهای لازم 
بابت این مهم به این مراکز داده شده است.وی تاکید 
ک��رد: در ح��ال حاضر تمامی فروشگاه های زنجیره ای 
و هایپر مارکت های اس��تان البرز باید تخم مرغ را به 
صورت بسته بندی عرضه کنند و علاوه بر آن ضروری 
اس��ت که برچسب نش��ان رتبه تخم مرغ نیز بر روی 
بست��ه بن��دی آن درج شده باش��د. رئیس اداره نظارت 
بر بهداشت عمومی و مواد غذایی دامپزشکی اس��تان 
البرز خاطرنشان کرد: از ابتدای شهریورماه نیز تمامی 
واحده��ای عرض��ه کننده تخم مرغ از جمله بقالی ها و 
خواربار فروشی ها نیز باید الزامات طرح ارتقای کیفیت 
تخم مرغ مشتمل بر رعایت رتبه بندی، بسته بندی و 

همچنین نگهداری آن در یخچال را اجرایی کنند.

  معاون امور جوانان جمعیت هلال احمر استان یزد با 
بیان اینکه معاونت جوانان اس��تان برنامه هاي ویژه اي 
را به مناسبت آغاز هفته »ازدواج« در نظر دارد، گفت: 
در این هفته از زوجهاي هلال احمری اس��تان تقدیر 

خواهد شد.
 به گزارش روابط عمومی جمعیت هلال احمر استان 
یزد ؛ سید جواد میرحسینی معاون امور جوانان جمعیت 
ه��لال احمر اس��تان یزد اظهار داش��ت : معاونت امور 
جوانان جمعیت هلال احمر استان برنامه هاي فرهنگی 
و آموزشی متعددي را براي هفته ازدواج در نظر گرفته 

است.
وي ادامه داد: در این هفته برگزاری جش��ن با حضور 
زوج های جوان و اهداء لوح سپاس در سیزده مرکز امور 
جوانان جمعیت هلال احمر شهرس��تان های اس��تان ، 
با رعایت تمامی پروتکل های بهداشتی برگزار خواهد 

شد.
میرحسینی با بیان اینکه در راس��تای عملیاتی کردن 
سیاس��ت های کلی جمعیت هلال احمر از س��وی مقام 
معظ��م رهبری )مدظله العالی( در خصوص رفع موانع 
ازدواج ، تسهی��ل و تروی��ج تش��کیل خانواده ، افزایش 
فرزند، کاهش سن ازدواج ، حمایت از زوج های جوان ، 
توانمندسازی آنان در تامین هزینه های زندگی، تربیت 
نس��ل صال��ح و کارآمد می باشد عنوان کرد : همچنین 
کارگ��اه ه��ای آموزشی از جمل��ه مهارت های ازدواج ، 

تربی��ت فرزن��دان )کودکی ، نوجوانی ، جوانی( ، ازدواج 
آسان نیز ویژه جوانان برگزار خواهد شد.

مع��اون ام��ور جوانان جمعیت هلال احمر اس��تان یزد 
همچنین بیان کرد : جمع بندی و ارس��ال مش��خصات 
اعضای جوان جمعیت هلال احمر اس��تان که از اول 
سال 1398 تا کنون ازدواج نموده اند به سازمان جوانان 

جمعیت هلال احمر نیز ارائه شد.
ای��ن مق��ام مسئ��ول گف��ت : ارائ��ه ل��وح فش��رده به 
جوان��ان در ش��رف ازدواج ب��ا موضوع » ازدواج آس��ان 
« ، تهی��ه پوس��تربا موض��وع مرتبط با هفت��ه ازدواج ، 
 فرهن��گ س��ازی ام��ر ازدواج و... و توزی��ع در فضای 
مجازی ، فضا سازی محیطی و بویژه در فضای مجازی 
و سایت های معتبر در خصوص فرهنگ ازدواج آسان 
، ارس��ال پیام��ک تبریک ب��ه زوج های جوان با شروع 
هفت��ه ازدواج از دیگ��ر برنامه های این معاونت در هفته 

ازدواج خواهد بود.

برگزاري برنامه هاي ويژه  برای زوج های هلال احمریالزامی شدن عرضه تخم مرغ بسته بندی شده از شهريورماه 

رئیس سازمان جهاد کشاورزی ایلام از تولید بیش از 9 هزار تن ماهی قزل آلا در سه 
نقطه از س��د س��یمره خبر داد. محمدعلی اقدس��ی ،رئیس سازمان جهاد کشاورزی ایلام  
اظهار داشت: در سه نقطه از سد سیمره، بهره برداران و تولید کنندگان پرورش ماهی 

در قفس سالانه بیش از 9 هزار تن ماهی قزل آلا.
  رئیس س��ازمان جهاد کش��اورزی ایلام از تولید بیش از 9 هزار تن ماهی قزل آلا در 

سه نقطه از سد سیمره خبر داد.
محمدعلی اقدس��ی ،رئیس س��ازمان جهاد کش��اورزی ایلام  اظهار داشت: در سه نقطه 

از سد سیمره، بهره برداران و تولید کنندگان پرورش ماهی در قفس سالانه بیش از 9 
هزار تن ماهی قزل آلا و گرمسیری تولید می کنند و در صورت تخصیص منابع آب و 

رفع موانع تولید این میزان می تواند تا 15 هزار تن در سال برسد.
وی اف��زود: در ح��ال حاض��ر ط��رح پرورش ماهی در قفس با ظرفیت 2 هزار تن در س��د 
سیمره عملیاتی شده و سایر سدهای استان نیز به منظور توسعه این فعالیت در دست 

مطالعه و پیگیری است.
رئی��س س��ازمان جه��اد کش��اورزی ای��لام بیان داش��ت: در حال حاض��ر 200 مزرعه 

 پرورش ماهی گرم آبی و س��ردآبی، پرورش در قفس و اس��تخر 2 منظوره کش��اورزی 
ب��ا تولی��د بی��ش از 9500 ت��ن انواع آبزیان شامل قزل آلا، کپور و س��ایر گونه های بومی 

فعال هستند.
وی تصریح کرد: در حال حاضر بدره و دره شهر) کلم، س��د س��یمره و رودخانه س��یمره(  

قطب مهم تولید ماهیان گرم آبی و سردآبی در استان محسوب می شوند.
اقدس��ی بیان داشت: وجود س��راب های مهم در شهرس��تان های ایلام، زمینه را برای 

توسعه فعالیت آبزی پروری در این مناطق فراهم کرده است.

تولید بیش از 9 هزار تن ماهی قزل آلا در سه نقطه از سد سیمره 


